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Abstract :

This study aims to inform the necessary procedures for the implementation of government expenditures in Algeria,
where the theoretical framework for government expenditures was identified, in addition to the divisions of
government expenditures in the Algerian legislation, as well as the stages of implementing government expenditures,
their estimation, control, and methods of payment.

Among the most important findings of this study is that the procedures for implementing government expenditures
in Algeria are characterized by a kind of slow and complexity, which makes the simplification of these procedures
and the consolidation of popular and parliamentary oversight is necessary to increase their effectiveness.

Key words: Government expenditures, the general budget, control, commanding spending.
JEL classificationcodes:H50, H61

Résumé:

Cette étude vise a éclairer les procédures nécessaires a la mise en ceuvre des dépenses publiques en Algérie, ou le
cadre théorique des dépenses publiques a été identifié, outre les découpages des dépenses publiques dans la législation
algérienne, ainsi que les étapes de mise en ceuvre des dépenses publiques, leur estimation, leur contr6le et leurs modes
de paiement.

Parmi les constats les plus importants de cette étude, il y a le fait que les procédures d'exécution des dépenses
publiques en Algérie sont caractérisées par une sorte de lenteur et de complexité, ce qui rend la simplification de ces
procédures et la consolidation du contréle populaire et parlementaire est nécessaire pour accroitre leur efficacité.

Mots clés : Dépenses publiques, budget général, contrble, maitrise des dépenses.
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